



HEADS UP: Your application is due tomorrow! // RAPPEL : Votre demande doit être déposée demain!



*le français suit*

Hello,

The day has come – tomorrow is the application deadline for Stage 2 of the Northern Access Round. This will be the last Newsletter from the Support Program, but you can expect frequent updates in the coming weeks regarding the Solutions Showcase.

As a reminder, the deadline for this application is **October 12 at 5pm Eastern Time**. Please keep in mind your time zone as we approach the final hours.

## Stage 2 Application Submission Preparation

### Application Guidance & Checklist

Applications must be submitted through [Impact Canada](#). You can access the submission portal with the login and password provided in the Congratulatory Letter sent to Team Leads last September. We recommend one team member manage the portal and final submission.

Alongside full responses to each section, teams will need to provide:

- A combined single PDF containing Letters of Commitment in Section 1.6
- Documentation of Insurance in Section 1.7
- (Optional) One document linking any additional videos, diagrams, assets, or general supporting material in Section 2.2\*
- Combined single PDF containing additional Letters of Support in Section 2.4

- Work Plan (from provided template) in Section 3.1
- Budget (from provided template) in Section 3.3
- Risk Assessment (from provided template) in Section 3.4
- Link to Solutions Showcase pre-recorded presentation via private/ unlisted YouTube or other accessible hosting platform in Section 6.1

\*Up to four Panelists will review your application. They will allot three hours for your Stage 2 Application and an additional one hour for the supporting materials upload following Section 2.2.

The submission portal will close immediately following the 5pm Eastern Time deadline on October 12. We recommend teams leave time to troubleshoot any technical difficulties in the application portal in the instance they do occur. Additionally, you may not modify any linked assets following this deadline.

If you do receive submission errors, please review each section thoroughly to identify any flags indicated in red, especially in sections that contain tables as they often flag as invalid if not complete. If you continue to receive errors, please reach out to the Support Program team immediately and we can assist you.

## Solutions Showcase

### **Coming soon: Solutions Showcase Event Package, Schedule and RSVP Form**

Best of luck wrapping up your Stage 2 Application! We'll be in touch next week with a Solution Showcase Event Package, schedule and RSVP Form. The Event Package will include all the information you need to participate in the Solutions Showcase including information about how to register and invite guests, a schedule showing the day and time of your slot with the Evaluation Panel, information about what to expect, technical guidance on how to make use of Zoom's accessibility options, and how to request special accommodation.

We ask for one member of your team to confirm your team's attendance at the Solutions Showcase by responding to a short RSVP Form. The form will ask you to confirm who will represent your team at the Showcase during the Q&A and to provide information about any guests you wish to invite. This will be key information to help us prepare for each team's session with the Evaluation Panel.

For answers to other frequently asked questions about the Solutions Showcase, visit our [FAQ online](#). Don't see the answer to a question you have? Please don't hesitate to reach out to us by responding to this email or dropping a line to [hsc-dolsupport3@evergreen.ca](mailto:hsc-dolsupport3@evergreen.ca).

## Next Steps

Directly following the submission of your Stage 2 application on Impact Canada, Applicants will receive email confirmation of reception from CMHC.

In the coming weeks Evaluators will review applications and recorded presentations to prepare for the Solutions Showcase. Following these activities, applicants can expect to be contacted in December with an update regarding their application's status.

For more details, you may review Appendix E of the Applicant Guide.

### General Announcements

#### **Reminder: Register for the Evergreen Conference!**

The annual Evergreen Conference will take place on October 16, 2023! The Housing Supply Challenge Support Program will be hosting More than a Roof: People, Housing and Public Place in the afternoon. This session will explore first-hand examples of different ways in which affordable and mixed-income housing that includes active, supportive and programmed public space, can create healthy, livable and inclusive communities.

Register for free [here](#) if you haven't done so already!

We look forward to seeing you at the Conference!

---

The Support Program team will be online to support teams leading into the 5pm ET deadline. We encourage you to reach out as soon as possible if you are experiencing any barriers or complications.

The journey is not over yet but this is already a huge accomplishment for you all. Please email us at [hsc-dolsupport3@evergreen.ca](mailto:hsc-dolsupport3@evergreen.ca) or call at (647) 670-2265 if you have any questions or concerns.

Best of luck to all teams!

The [team](#) at Evergreen's Housing Supply Challenge Support Program



Bonjour,

Il vous reste jusqu'à demain pour présenter la demande pour l'étape 2 du cycle Accès Nord. Cette infolettre est la dernière du Programme de soutien. Toutefois, des nouvelles concernant la Démonstration des solutions vous seront communiquées régulièrement dans les semaines à venir.

Nous vous rappelons que la date limite de présentation des demandes est fixée au **12 octobre à 17 heures (heure de l'Est)**. Pensez à tenir compte du fuseau horaire de votre région.

## Préparation de la présentation des demandes pour l'étape 2

### Conseils et liste de vérification

Les demandes doivent être déposées sur le portail [Impact Canada](#). Vous pouvez y accéder en utilisant le nom d'utilisateur et le mot de passe fournis dans la lettre de félicitations envoyée aux chefs d'équipe en septembre dernier. Nous recommandons qu'un seul membre de l'équipe gère le portail et la présentation finale.

En plus de leurs réponses complètes à chaque section, les équipes devront soumettre :

- un document PDF unique regroupant toutes les lettres d'engagement à la section 1.6;
- les documents relatifs à l'assurance à la section 1.7;
- un document contenant des liens vers des vidéos, des schémas et des ressources supplémentaires ou tout autre document justificatif d'ordre général à la section 2.2\* (facultatif);
- un document PDF unique regroupant toutes les lettres de soutien supplémentaires à la section 2.4;
- un plan de travail (à partir du modèle fourni) à la section 3.1;
- un budget (à partir du modèle fourni) à la section 3.3;
- une évaluation des risques (à partir du modèle fourni) à la section 3.4;

- le lien YouTube privé et non répertorié ou le lien d'une autre plateforme d'hébergement accessible vers la présentation de Démonstration des solutions à la section 6.1.

\* Jusqu'à quatre membres du comité d'évaluation examineront votre demande. Ils consacreront trois heures à l'examen de votre demande pour l'étape 2 et une heure supplémentaire à celui des documents justificatifs téléversés après la section 2.2.

Le portail sera fermé immédiatement après l'échéance fixée au 12 octobre à 17 heures (heure de l'Est). Nous recommandons aux équipes de prévoir le temps nécessaire pour résoudre d'éventuelles difficultés techniques liées au portail de demandes. La modification des éléments téléversés ne sera plus possible après cette échéance.

Si vous recevez des messages d'erreur, veuillez examiner attentivement chaque section afin de repérer les drapeaux rouges, en particulier dans les sections contenant des tableaux, qui sont souvent signalés comme non valides s'ils ne sont pas complets. Si les messages d'erreur persistent, veuillez communiquer immédiatement avec l'équipe du Programme de soutien afin que nous puissions vous aider.

## Démonstration des solutions

### **À venir : Trousse d'information, calendrier et formulaire de RSVP pour la Démonstration des solutions**

Bonne chance pour la préparation de votre demande pour l'étape 2! Nous communiquerons avec vous la semaine prochaine au sujet de la trousse d'information, du calendrier et du formulaire de RSVP pour la Démonstration des solutions. La trousse d'information contient tous les renseignements dont vous avez besoin pour participer à la Démonstration des solutions relatifs au processus d'inscription et d'invitation, à l'horaire de votre présentation devant le comité d'évaluation, à ce à quoi vous pouvez vous attendre, aux conseils techniques sur la façon d'utiliser les options d'accessibilité de Zoom ainsi qu'au processus de demande de mesures d'adaptation.

Nous demandons à un membre de l'équipe de confirmer votre présence à la Démonstration des solutions en répondant à un court formulaire de RSVP. Vous devrez y préciser le(s) nom(s) de la(des) personne(s) qui représentera(ont) votre équipe à la Démonstration des solutions lors de la séance de questions et fournir de l'information sur les personnes que vous souhaitez inviter. Ces renseignements seront essentiels pour préparer la séance de chaque équipe devant le comité d'évaluation.

Pour trouver des réponses à d'autres questions fréquemment posées au sujet de la Démonstration des solutions, visitez notre [FAQ en ligne](#). Vous ne trouvez pas la réponse à votre question? N'hésitez pas à communiquer avec nous en répondant à ce courriel ou en écrivant à l'adresse [hscdolsupport3@evergreen.ca](mailto:hscdolsupport3@evergreen.ca).

## Prochaines étapes

Les demandeurs recevront un courriel de la SCHL accusant réception de leur demande pour l'étape 2 immédiatement après sa présentation sur le portail Impact Canada.

Dans les semaines à venir, les évaluateurs examineront les demandes et les présentations enregistrées pour préparer la Démonstration des solutions. Les demandeurs devraient recevoir des nouvelles concernant l'état de leur demande au courant du mois de décembre.

Pour de plus amples renseignements, consultez l'annexe E du Guide du demandeur.

## Annnonce générale

### Rappel: Inscrivez-vous à la conférence d'Evergreen

La [conférence d'Evergreen](#) se tiendra le 16 octobre 2023!

Le Programme de soutien au Défi d'offre de logement animera la séance Bien plus qu'un toit : Les gens, le logement et les espaces publics en après-midi. Cette séance s'intéressera à des formules de logement abordable et à revenus mixtes où des espaces publics aux visées actives, apaisantes et réfléchies peuvent concourir à des communautés saines, accueillantes et inclusives.

Cliquez [ici](#) pour vous inscrire gratuitement dès aujourd'hui! Veuillez noter que cette session se déroulera en anglais avec interprétation en direct.

Au plaisir de vous y retrouver!

---

L'équipe du Programme de soutien sera en ligne pour aider les équipes jusqu'à la date limite de 17 heures (heure de l'Est). Nous vous encourageons à nous contacter dès que possible si vous rencontrez des obstacles ou des complications.

Le voyage n'est pas encore terminé, mais il s'agit déjà d'une grande réussite pour vous tous. N'hésitez pas à nous envoyer un courriel à l'adresse [hsc-dolsupport3@evergreen.ca](mailto:hsc-dolsupport3@evergreen.ca) ou à nous appeler au (647) 670-2265 si vous avez des questions ou des inquiétudes.

Bonne chance à toutes les équipes!

[L'équipe](#) Evergreen du Programme de soutien au Défi d'offre de logement

